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Radny Rady Miejskiej
w czechowicach -D ziedzicach

23.10.20|7

Szanowny Pan

Marian Błachut

Bu rmistrz Czechowic-Dziedzic

Wniosek radnego: Dotyczy usunięcia wyrw na ul. Przedszkolnej w Ligocie.

Wnoszę u usunięcie dwóch bardzo niebezpiecznych wyrw, które znajdują sig przy

wyjeździe z ul. przedszkolnej na ul. Miliardowicką w Ligocie, zarówno z \ewej jak i z

prawej strony jezdni. Wyrwy te stanowią duże zagrożenie uszkodzenia samochodów oraz

bezpiecznego poruszania się pojazdóą pieszych i rowerzystów zwłaszcza lych

najmłodszych , dojeżdżających rowerami do szkoĘ.

Z uwagi na powyższe bardzo proszę o j ak naj szybsz e rozpatrzenie moj ej prośby,

Otrzymują:

- adresat

- Przewodniczący Rady Miejskiej - do wiadomości
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